
Rapport fra møte i PSIs styrkomite 12‐13 november 2014 

Møtet ble som vanlig holdt i ILO‐bygget i Geneve. De nordiske medlemmene av styrkomiteen var 

begge forhindret fra å delta i møtet. Norden var derfor kun representert ved observatører og disse 

var det fire av tilstede; Merja Launis, JHL, Dan Nielsen, Vision, Anders Jonsson, Kommunal og Kjartan 

Lund (NOFS). 

Medlemavgiftene. 

I forkant av møtet hadde PSIs generalsekretær henvendt seg til Jarkko Eloranta og de to hadde 

diskutert et mulig kompromiss vedrørende medlemsavgiftene for 2015. Det var antydet at en 

ordning som ligner den som nylig ble besluttet om EPSU kunne være en løsning. Det ble ved starten 

av møtet avtalt å treffes i lunsjen for å diskutere denne muligheten. Til dette møtet kom også PSIs 

president (Dave Prentis), visegeneralsekretær (David Boys) og «Deputy Director General (Alexandre 

Karamotos). Undertegnede redegjorde kort for hvorfor NOFS ikke kunne gå inn for det foreliggende 

forslaget. (Dokumenter som kom sent, uklart om styret faktisk har delegert til styrkomiteen, økonomi 

osv.) Det ble tidlig tydelig at presidenten ikke hadde den samme kompromissviljen som 

generalsekretæren og møtet sluttet uten at vi egentlig hadde kommet fram til noen konklusjon. 

Presidenten ga uttrykk for at han ville tenke over hva han ville gjøre. 

Når punktet kom til behandling ga presidenten straks ordet til undertegnede og ba om at jeg la fram 

vårt forslag til kompromiss. Jeg ga da uttrykk for at jeg ikke kunne legge fram noe forslag til 

kompromiss, men ville redegjøre for hva vi har gjort i Norden. At vi har bedt om synspunkter fra 

medlemsforbundene og at disse ikke gir oss noe entydig svar. Jeg presiserte også at vi på det 

grunnlag ikke kunne legge fram noe forslag til kompromiss og at jeg dessuten var usikker på om 

observatører kan legge fram et slikt forslag. Jeg ga også uttrykk for at vi bør endre rekkefølgen på 

møtene i styret og styrkomiteen, slik at det er styret som behandler budsjett og medlemsavgifter i 

novembermøtet. Presidenten valgte likevel å legge fram forslaget om en økning tilsvarende den i 

EPSU. Dette forslaget fikk selvsagt ingen stemmer og sekretariatets forslag ble enstemmig vedtatt 

med budsjett versjon 2 (Det med å ansette en ny policy‐medarbeider). Det vi fikk med oss var et løfte 

om å gjøre et forsøk på å endre rekkefølgen på møtene fra neste år, med styrkomite på våren og 

styremøte på høsten. Et forslag om to styremøter 2015 ble vurdert å være for dyrt. 

Arbeidsprogrammet. 

Arbeidsprogrammet ble vedtatt som det var foreslått. Fra NOFS ga vi uttrykk for at vi synes 

programmet er bra. Særlig gjelder dette de delene som handler om handel, faglige rettigheter, 

rettferdige skatter, faglig utviklingsarbeid og migrasjon. Til gjengjeld etterlyste vi konkret handling 

også når det gjelder kommunal sektor og offentlige tjenester av god kvalitet. Dette fikk vi støtte for 

av styrkomiteens medlemmer, presidenten og generalsekretæren. 

Ny logo? 

Den nye kommunikasjonskonsulenten, Vittorio Longhi, la fram tre ulike forslag til ny logo for PSI, med 

begrunnelsen at den nåværende er «svak». Alle de tre forslagene er basert på en globus med 

initialene PSI og alle var dessuten røde. Mange av deltakerne, inkludert undertegnede pekte på at 

det er mindre enn ti år siden vi sist skiftet logo og at det er viktig med gjenkjennelse. Det ene av de 

tre forslagene ligner ganske mye på den nåværende, med den forskjellen av menneskene som holder 

hverandre rundt globusen er erstattet med et hvitt bånd. Dette var det alternativet de fleste ønsket 

«dersom det nå er nødvendig å endre logoen», som de fleste sa det. 

Datoer for møtene neste år blir 27‐28.5. og 17‐18.11. Så gjenstår det å se hva som blir EB og SC. 

Oslo 14.11.2014 / Kjartan Lund 


